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Protokoll fört vid ordinarie årsmöte med Skånes Bridgeförbund i Malmö söndagen den 1 
oktober 2023. 
 
§ 1 Mötets öppnande, upprop, godkännande av fullmakter och fastställande av 

röstlängd 
Jan Gutenwik hälsade de närvarande välkomna och förklarade mötet öppnat klockan 10.30. 

  
 Efter upprop godkände årsmötet nedanstående röstlängd. 23 personer var närvarande. 
 

Klubb Representant Antal Medlemmar Röster 
BK Bridgehuset Östen Svantesson 236 10 
BK Zonen Boel Hedengran 146 6 
BS Oden Östen Svantesson 55 3 
Hässleholms BK Bo Selander 108 5 
LUCK Pierre Carbonnier 28 2 
Lunds BK Lars-Åke Larsson 155 6 
Malmö BK Hans-Olof Holmqvist 178 8 
Munka Ljungby BS Tor-Björn Bohman 33 2 
Pri-Bri 1936 Bengt Karlström 114 5 
Ystads BS Leif Andersson 115 5 
Ängelholms BS Tor-Björn Bohman 96 4 
    
Summa:  1264 (3542) 56 (169) 

 
§ 2 Föredragningslistan 

Föredragningslistan godkändes. 
 
§ 3 Val av ordförande för mötet 
 Valdes Jan Gutenwik till ordförande för mötet. 
 
§ 4 Val av sekreterare för mötet 
 Valdes Thomas Andersson till sekreterare för mötet. 
 
§ 5 Val av justeringspersoner 

Valdes Erik Andersson och Fredrik Jarlvik till justeringspersoner att jämte ordföranden justera 
mötesprotokollet. 

 
§ 6 Mötets behöriga utlysande 

 Årsmötet har utlysts medelst utskick via e-post, inbjudan på Skånes BF:s hemsida i BIT, samt 
inbjudan via Skånes BF:s diskussionsforum i BIT. Då kallelse till årsmötet utsänts inom 
föreskriven tid förklarades mötet vara behörigen utlyst. 
Det framkom synpunkter på att en del medlemmar inte får e-post som skickas via SBFs 
e-postfunktion i BIT. Thomas Andersson kommer under kommande år att titta på andra 
lösningar för att nå ut till samtliga medlemmar via e-post. Flertalet medlemmar instämde i att 
det inte var rimligt att skicka ut kallelsen per post. 
 
Årsmötet beslutade att mötet utlysts i enlighet med stadgarna. 
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§ 7 Styrelsens berättelse 
Årsmötet gavs några minuter att titta igenom styrelsens verksamhetsberättelse, där 
förvaltning och uppdrag presenterats tillsammans med resultat inom distriktet samt 
framstående Skånska placeringar i nationella tävlingar. Det framkom önskemål om att 
inkludera resultat från Svenska Cupen, och berättelsen revideras i enlighet med detta. Även 
SM-lag Mixed kommer att inkluderas i de fall Skåne representerats i slutspelet. 
 
Årsmötet godkände den framlagda verksamhetsberättelsen med ovanstående tillägg. 
 

§ 8 Resultaträkning och balansräkning 
Resultaträkningen och balansräkningen genomgicks. Thomas Andersson redogjorde för 
inkomna synpunkter på balansräkningen, att det borde synas en skatteskuld eftersom 
Skånes BF har en anställd tjänsteman och att källskatt med sociala avgifter ska betalas till 
Skatteverket den 12:e månaden därpå. Detta sker dock redan den 25:e under innevarande 
månad i enlighet med revisorernas rådgivning, varför en sådan skatteskuld aldrig uppkommer. 
 
Frågor uppkom gällande sponsorintäkterna i resultaträkningen. Årsmötet informerades om 
upplägget och att intäkterna är från en eller flera privatpersoner som önskar vara anonyma, 
men som vill bidra till att verksamheten fortsätter som tidigare. 

 
Därefter fastställdes resultat- och balansräkningen.  

 
§ 9 Revisorernas berättelse. Ansvarsfrihet för styrelsen 

Revisorernas berättelse presenterades. Lars Durlow berättade att han i egenskap av revisor 
besökt kansliet flera gånger under året, för att säkerställa att bokföringen sköts i enlighet med 
uppdraget. 

 
 Beslutades att, på revisorernas förslag, bevilja styrelsen ansvarsfrihet för det gångna 
räkenskapsåret. 

 
§ 10 Styrelsens budget för löpande verksamhetsår, budgetfrågor för kommande år 

Budgetförslaget diskuterades då den pekar på ett underskott om ca 57 tkr. Årsmötet 
informerades om att budgetförslaget exkluderar eventuella sponsorintäkter, men att 
Skånes BF blivit garanterade sponsring under minst ytterligare ett verksamhetsår, vilket då 
ger ett budgetförslag i balans. 
Årsmötet informerades också om vilka åtgärder styrelsen tagit för att komma tillrätta med 
ekonomin framöver, vilket inkluderar spelavgiftshöjningar samt neddragning av kanslistens 
tjänstegrad till 90% f.o.m. 240601. 
 
Diskuterades möjliga vägar att förbättra ekonomin. Föreslogs att medlemmarna bör 
informeras bättre om Skånebridgens Vänner, samt att klubbrepresentanter hjälper till att 
synliggöra distriktsförbundets tävlingar såsom SM/DM, Allemansträffen m.m. Vår största 
inkomstkälla är medlemsavgifter och det är därför viktigt att alla klubbar försöker öka 
medlemsantalet. 
 
Frågor ställdes om samarbete med SISU för ekonomisk hjälp, och årsmötet informerades om 
att det finns på agendan och har diskuterats inom styrelsen. 
 
Beslutades att godkänna den av styrelsen framlagda budgeten för verksamhetsåret 
2023/2024.  



  Årsmötesprotokoll 2023 - sida 3(4) 

 

§ 11 Medlemsavgifter för närmast följande verksamhetsår, 2024/2025 
Styrelsen hade föreslagit en höjning av distriktsavgiften för 2024/2025 för seniorer och 
veteraner med 20 kr. En sådan höjning gör att en budget för påföljande år bör kunnas 
balanseras utan att vara beroende av sponsorer, vilket enligt styrelsen ses som nödvändigt. 
Avgiftshöjning för I-medlemmar och juniorer har ej föreslagits. 
 
Årsmötet beslutade, enligt styrelsens förslag, om en höjning av medlemsavgiften med 20 kr 
(till 160 kronor) för seniorer och veteraner 2024/2025. Medlemsavgiften för juniorer och 
Introduktionsmedlemmar förblir 0 kronor till Skånes Bridgeförbund, liksom föregående år. 
 
Svenska Bridgeförbundets beslutade avgifter, och eventuell beslutad klubbavgift, tillkommer. 
 

§ 12 Motioner 
 En motion hade inkommit, dock ej inom stipulerad motionstid. Årsmötet informerades om 

innehållet, rörande reserver i SM-deltagande, och att Skånes BF ej äger mandat att ta beslut i 
frågan då det är en motion som skulle ha ställts till SBF. 

 
§ 13 Ärenden som styrelsen önskade behandla på mötet 

Styrelsen hade föreslagit ändringar i stadgarna, som bifogats kallelsen till årsmötet i enlighet 
med gällande stadgar. Föreslagna ändringar syftar i första hand till att säkerställa att 
Skånes BFs stadgar ej står i strid med SBFs stadgar. Mycket arbete har också lagts på att 
förbättra såväl läsbarhet som sökbarhet i stadgarna, samt att införa ändringshistorik. 
 
Årsmötet informerades om ytterligare ett förslag på ändring i stadgarna, som förbisetts vid 
tidpunkten för kallelsen till årsmötet. Denna ändring rör disciplinärenden som hanteras av 
SBF, och föreslagen ändring är enligt följande: 
 
§ 14 p 2. - 2.3. tidigare lydelse enligt utsänt förslag (likalydandes med gällande stadgar): 
 
2. Enskild distriktsmedlem kan underkastas följande disciplinära åtgärder: 
 

2.1. Skriftlig varning (påtalan och anmaning om rättelse) vid ringa förseelse. 
Utfärdas av distriktsstyrelsen. 
 

2.2. Avstängning upp till 18 månader vid grov förseelse. Ådöms av SBF:s styrelse. 
Kan ej överklagas. 
 

2.3. Uteslutning ur tävlingsbridgens organisationer. Ådöms av SBF:s styrelse. 
Kan ej överklagas. 

 
 
 
§ 14 p 2. - 2.3. ny lydelse: 
 
2. Enskild distriktsmedlem kan underkastas följande disciplinära åtgärder: 
 

2.1. Skriftlig varning (påtalan och anmaning om rättelse) vid ringa förseelse. 
Utfärdas av distriktsstyrelsen. 

 
2.2. Avstängning vid grov förseelse enligt SBF:s stadgar. 
 
2.3. Uteslutning ur tävlingsbridgens organisationer enligt SBF:s stadgar. 

 
 



  Årsmötesprotokoll 2023 - sida 4(4) 

 

Beslutades att godkänna de föreslagna ändringarna, inklusive den på årsmötet beskrivna 
ytterligare ändringen enligt ovan. 
 

§ 14 Övriga ärenden 
Inga ärenden. 
 

§ 15 Val av distriktsordförande 
Valberedningens förslag var nyval av Jan Gutenwik till distriktsordförande för ett år. 
Beslutades att välja Jan Gutenwik som distriktordförande på ett år. 

 
§ 16 Val av övriga styrelseledamöter 

I tur att avgå var Erik Andersson, Jens Priess och Torbjörn Johansson. Valberedningens 
förslag var omval av Jens Priess och Torbjörn Johansson, samt nyval av Glenn Johansson, 
Åhus, samtliga på två år. 
 
Beslutades att välja samtliga på två år. 
 

§ 17 Val av revisorer och revisorssuppleanter 
Valberedningens förslag var omval av Lars Durlow och Richard Korse till revisorer på ett år 
samt Stefan Underdal till revisorssuppleant på ett år. 
 
Beslutades att välja samtliga på ett år. 
 

§ 18 Val av valberedning 
Beslutades att välja Boel Hedengran, Dan Nilsson och Christina Gutenwik till valberedning på 
ett år. Boel Hedengran utsågs till sammankallande. 

 
§ 19 Representation vid Svenska Bridgeförbundets Riksstämma 

Svenska Bridgeförbundet håller riksstämma den 11 november 2023. 
 
Beslutades att styrelsen utser Skånes BF:s representanter vid riksstämman. 
 

§ 20 Avslutning 
Jan Gutenwik tackade för visat intresse och förklarade mötet avslutat klockan 11.15. 
 
 
 

Justeras:     Malmö den 1 oktober 2023 
 
 
 
__________________________   _____________________________ 
Jan Gutenwik, ordförande   Thomas Andersson, sekreterare 
 
 
 
_________________________   __________________________ 
Fredrik Jarlvik, justeringsperson   Erik Andersson, justeringsperson 


